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PROTOKÓŁ NR 245/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 01 lutego 2024 r. 

W dniu 01 lutego 2024 r. o godz. 09.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się 
CCXLV posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
3. Jan Pertek – członek Zarządu, 
4. Szymon Rojewski – członek Zarządu 

oraz dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, 
pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu w Starostwie Powiatowym   
w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CCXLV posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Włodzimierz 
Ignasiński ).  

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Spotkanie z Dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie przedstawienia aktualnego stanu 
zaawansowania robót, dot. realizowanej inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 
1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”. 

2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek o wydzierżawienie części działki nr 647 w m. Pęckowo, będącej w trwałym zarządzie 
ZDP w Czarnkowie. 

3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozpatrzenie prośby Nadnoteckiego Instytutu UAM w Pile o udzielenie poparcia, celem 
uruchomienia na uczelni kierunku lekarskiego dla kształcenia kadry lekarskiej.  

4. Sprawy z zakresu wydziału komunikacji: 

1) wyrażenie zgody na rozłożenie na raty zaległości w płatności decyzji o nałożeniu kary 
pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku zawiadomienia organu o zbyciu pojazdu i podjęcie 
uchwały w tej sprawie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na ostatniej sesji. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

7. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Zmian nie zgłoszono. 

Program posiedzenia został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Spotkanie z Dyrektorem ZDP w Czarnkowie w sprawie przedstawienia aktualnego stanu zaawansowania 
robót, dot. realizowanej inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P 
Młynkowo-Tarnówko”. 

Zarząd spotkał się z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, który przedstawił 
aktualny stan zaawansowania robót, dotyczących realizowanej inwestycji pn. „Rozbudowa drogi 
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powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko”, który wynosi około 70%. Zapoznał też 
Zarząd z problemami na placu budowy, związanymi z częstymi awariami gminnego wodociągu. Awarie 
występują w trakcie prowadzonych robót wykonania nowej kanalizacji deszczowej, do której 
odprowadzana będzie woda opadowa z pasa drogi powiatowej za pomocą studzienek ściekowych. 
Spowodowane są one tym, że dwie rury wodociągowe położone są po obu stronach drogi a w niektórych 
miejscach dochodzą nawet do osi drogi. Dodatkowo są przestarzałe i wykonane z azbestu, co jest 
główną przyczyną występujących awarii podczas prowadzonych robót. W trakcie rady budowy 
zorganizowanej przez Dyrektora ZDP w dniu 31.01.2024 r. z udziałem Starosty, Sekretarza Powiatu, 
przedstawiciela Gminy Połajewo, Wykonawcy, przedstawicieli Wykonawcy posiadających uprawnienia 
stosownych branż, Projektanta, Inspektora Nadzoru, pracowników ZDP uzgodniono, że na 
problematycznym odcinku roboty prowadzone przez głównego Wykonawcę zostaną wstrzymane, do 
czasu położenia nowej rury wodociągowej przez gminę. Konieczne, a zarazem z uwagi na zaistniałe 
okoliczności, niezbędne do wykonania roboty, które zostaną wykonane przez wykonawcę wybranego 
przez gminę, z uwagi na zaawansowanie robót nie zagrażają ostatecznemu terminowi zakończenia 
inwestycji, który zgodnie z zawartą umową obowiązuje do dnia 16.09.2024 r. Koszty wykonania wymiany 
rur wodociągowych poniesie Gmina Połajewo.        

Korzystając z obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych omówiono interpelacje zgłoszone 
na ostatniej sesji przez radnego Wiesława Maszewskiego i radnego Janusza Rajka.  
Interpelacje przekazane zostały dyrektorowi ZDP z prośbą o pisemne udzielenie odpowiedzi radnym. 
Interpelacja ( zał. nr 3 ) radnego Maszewskiego dotyczyła odtworzenia chodnika po okablowaniu 
inwestycji wiatrakowej we wsi Romanowo. Interpelacja ( zał. nr 4 ) radnego Rajka dotyczyła przeglądu 
dróg powiatowych w gminie Lubasz i Gminie Połajewo, pod kątem tworzących się dziur na drogach. 

 Dyrektor zasygnalizował temat budowy chodnika w Lubaszu przy ul. Stajkowskiej – odcinek ok. 
300 mb. Z wnioskiem ( zał. nr 5 ) w tej sprawie zwrócili się mieszkańcy wsi. Dyrektor dodał, że jeżeli 
byłaby wola budowy chodnika w tym miejscu, wówczas potrzebna będzie dokumentacja techniczna. W 
chwili obecnej ZDP nie ma tego zadnia w planach inwestycyjnych.  

 Zasygnalizował także temat rozbudowy chodnika w ciągu drogi powiatowej 1337P w Mężyku – 
ok. 200 mb., odcinek od drogi gruntowej w kierunku cmentarza do istniejącego odcinka chodnika przed 
mostem w Mężyku oraz budowy kładki dla pieszych przez rzekę Miała w ciągu drogi powiatowej nr 
1337P w Hamrzysku. O realizację zadań wnioskuje ( zał. nr 6 ) Gmina Wieleń. Zadanie wymaga 
dokumentacji technicznej i pozwolenia na budowę. W chwili obecnej ZDP nie ma tego zadnia w planach 
inwestycyjnych.   

Ad.2 

Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek o wydzierżawienie części działki nr 647 w m. Pęckowo, będącej w trwałym 
zarządzie ZDP w Czarnkowie, 

Zarząd  analizował wniosek ( zał. nr 7 ) mieszkanki Pęckowa o wydzierżawienie części działki nr 
647 w m. Pęckowo, gm. Drawsko. Wydzierżawienie ww. działki poprawiłoby warunki zagospodarowania 
nieruchomości przyległej stanowiącej własność wnioskodawczyni.  

Wniosek złożony został już po raz trzeci, dwukrotnie odpowiedź w tej sprawie była negatywna. 
Opinię negatywną w tej sprawie wyrażała również Gmina Drawsko.  Z opinii ( zał. nr 8 ) Zarządu Dróg 
Powiatowych w Czarnkowie wynika, że działka znajduje się w trwałym zarządzie ZDP i ma powierzchnię 
0,5809 ha. Działka ta stanowi pas drogi powiatowej 1336P. Wnioskodawca wnioskuje o około 100 m2 
terenu przyległego do posesji Polna 2 i Polna 2a. W jednym z tych budynków mieści się sklep spożywczy. 
Teren, o który wnioskuje wnioskodawca to nieutwardzone miejsce w pasie drogowym poza jezdnią   
i chodnikiem. Na tym terenie zatrzymują się samochody, którymi rodzice przywożą dzieci do szkoły, jak 
również klienci sklepu dokonujący zakupów. Wydzierżawienie tego terenu osobie prywatnej uniemożliwi 
rodzicom bezpieczne zatrzymanie się w celu dostarczenia dzieci do szkoły. Jak do tej pory ZDP nie 
wydzierżawiał części pasów drogowych w celu tworzenia prywatnych miejsc postojowych.  
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Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu dodała, że rozmawiała   
w tej sprawie z radcą prawnym Starostwa Powiatowego. Pani radczyni wyraziła opinię negatywną w tej 
sprawie.  

Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek negatywnie. 

Ad.3 

Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozpatrzenie prośby Nadnoteckiego Instytutu UAM w Pile o udzielenie poparcia, celem 
uruchomienia na uczelni kierunku lekarskiego dla kształcenia kadry lekarskiej,  

  Zarząd w nawiązaniu do poprzedniego swojego posiedzenia oraz rozmów z przedstawicielem 
UAM  w Poznaniu Panem Tadeuszem Wallasem i przedstawicielem Nadnoteckiego Instytutu UAM w Pile 
Panem Pawłem Owsiannym oraz po rozmowach z dyrekcją ZZOZ w Czarnkowie i dyrekcją Szpitala 
Powiatowego  w Trzciance, postanowił udzielić poparcia, celem uruchomienia na uczelni kierunku 
lekarskiego dla kształcenia kadry lekarskiej, wystosowując list motywacyjny skierowany do Rektora UAM 
w Poznaniu, o treści następującej: 

 „Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego pragnie wyrazić pełne poparcie dla działań 
podjętych przez Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w Poznaniu, które mają na celu utworzenie 
kierunku medycznego w Pile. W naszej ocenie wskazane przedsięwzięcie w znaczący sposób przyczyni 
się do poprawienia jakości oraz dostępności usług medycznych na terenie powiatu, co przełoży się na 
wzrost jakości życia jego mieszkańców. 

Realizacja wspominanego przedsięwzięcia właśnie w tym miejscu wpisuje się strategiczne cele 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, wśród których jest dążenie do zapewnienia większej dostępności 
do wysokiej jakości usług medycznych. Realizacja tego celu wymaga wzrostu liczebności 
specjalistycznego personelu medycznego. Wierzymy, że Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w Poznaniu 
– jako instytucja od lat kształcąca na wysokim poziomie – zapewni odpowiednie przygotowanie 
specjalistów, którzy zasilą działanie kadry medycznej, pracującej już na terenie naszego powiatu. 

Kolejnym z istotnych obszarów, na który w naszym przekonaniu w pozytywny sposób wpłynie 
utworzenie kierunku lekarskiego w Pile, jest poszerzenie oferty edukacyjnej dedykowanej młodym 
mieszkańcom północnej Wielkopolski, w tym Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Otrzymają oni 
bowiem możliwość podjęcia studiów w renomowanej uczelni oraz na prestiżowym kierunku w pobliżu 
miejsca swojego zamieszkania. Uczyni to nasz powiat atrakcyjniejszym i bardziej konkurencyjnym   
w oczach jego młodych mieszkańców.  

Ponadto należy wskazać, że na terenie powiatu znajdują się dwa szpitale – Szpital Powiatowy 
im. doktora Ryszarda Surmy w Czarnkowie oraz Szpital Powiatowy im. Jana Pawła II w Trzciance – które 
mogą stać się miejscem pracy dla absolwentów kierunku, w tym mieszkańców naszego powiatu, którzy 
uzyskają wykształcenie lekarskie w Pile. Obie placówki powinny także stanowić miejsce praktyk 
studenckich dla przyszłych lekarzy. Co istotne, zarówno szpital w Czarnkowie, jak i szpital w Trzciance, 
potrzebują wysoko wykwalifikowanej kadry medycznej. 

Zapewnienie odpowiedniej liczby lekarzy, którzy będą szczycić się wysokiej jakości wiedzą 
specjalistyczną, jest niezbędne do prawidłowego działania systemu opieki zdrowotnej w Polsce   
i w naszym powiecie. Istotnym oraz powszechnienie znanym problemem jest zarówno niedobór kadry 
medycznej, jak i starzenie się obecnego personelu medycznego. Za niezbędne należy więc uznać 
podjęcie systemowych rozwiązań, zmierzających do zaspokojenia zapotrzebowania na dostęp do 
wysokiej jakości usług medycznych Polakom. Realizacja tej misji obejmuje także kształcenie nowych 
lekarzy, którzy choćby przez praktyki zawodowe będą związani z regionem, a dzięki temu chętniej 
pozostaną w znanym sobie środowisku.  

Utworzenie kierunku lekarskiego w Pile jest więc w naszych oczach niezwykle istotnym 
przedsięwzięciem. W pełni popieramy działania podjęte przez Uniwersytet im. Adama Mickiewicza w 
Poznaniu i wierzymy, że ich realizacja przyczyni się do wzrostu jakości życia mieszkańców powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego i zapewni im dostęp do wysokiej jakości usług medycznych. Sprawny 
system opieki zdrowotnej jest niezbędnym elementem funkcjonowania i działania zdrowego 
społeczeństwa, a także wpisuje się w realizację najważniejszych potrzeb powiatu. Dlatego też wyrażamy 
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gorące poparcie i aprobatę dla działań podjętych przez Uczelnię, a także zapewniamy o gotowości do 
współpracy.” 

Ad.4 

Sprawy z zakresu wydziału komunikacji: 

1) wyrażenie zgody na rozłożenie na raty zaległości w płatności decyzji o nałożeniu kary 
pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku zawiadomienia organu o zbyciu pojazdu i podjęcie 
uchwały w tej sprawie, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości   
w płatności decyzji o nałożeniu kary pieniężnej z tytułu naruszenia obowiązku zawiadomienia organu   
o zbyciu pojazdu – marki Volkswagen LT. Łączna kwota zaległości wynosi 400 zł i płatna będzie w 4 
równych ratach miesięcznych. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

W obecności 4 członków Zarządu: 
- 4 głosy „za” 
- 0 głosów „przeciw” 
- 0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 769/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad.5 

Interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na ostatniej sesji. 

 Zarząd analizował interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej Sesji.  

Radna Izabela Bobińska prosiła o wyjaśnienie, jak na dzień dzisiejszy wygląda sytuacja 
nielegalnego wysypiska śmieci w m. Sarbka – zał. nr 10.  

Wniosek przekazano do merytorycznego wydziału, tj. do Wydziału Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa.  

Radny Bogdan Tomaszewski złożył interpelację w sprawie zabezpieczenia niebezpiecznego 
miejsca przy drodze wojewódzkiej Czarnków-Trzcianka. Niebezpieczne miejsce: Kuźnica Czarnkowska 
przy wjeździe do sklepu Dino – prawa strona od Trzcianki, przed krzyżem i ulicą do cmentarza – zał. nr 
11. 

Interpelację przekazano do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu. 

Pozostałe interpelacje omówiono w punkcie 1 posiedzenia.  

Ad.6 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

Zarząd przyjął protokół ostatniego posiedzenia tj. z dnia 25 stycznia 2024 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.7 

Sprawy różne. 

Spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 01 lutego 2024 r. zakończono. 
Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 08 lutego 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………....... 

Waldemar Pawłowski ……………………… 

Jan Pertek ……………………………………….. 

Szymon Rojewski …………………………….. 
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